
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 1. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 125
Aktstykke om aftale om tiltag vedr. kommunernes økonomi som følge af COVID-19

Spørgsmål 4

Hvilket rationale har ministeren tidligere haft for at støtte anlægsloftet, som nu er faldet

bort og som derfor gør, at han i dag støtter, at det bliver fjernet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Jarlov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel

formand
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